
Александра Пандуревић:  

Питање постављено Савјету министара БиХ – “Да ли Савјет министара има у плану, и ако има – 

када, да предложи измјене и допуне Закона о платама и накнадама у институцијама БиХ којим 

би се свим полицијским службеницима запосленим у Дирекцији за координацију полицијских 

тијела БиХ обезбиједило да имају иста права, у конкретном случају право на накнаду, као и 

полицијски службеници у Агенцији за истраге и заштиту БиХ и Граничној полицији БиХ?” 

 


